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Zápisnica č. 1  
zo zasadnutia komisie sociálnych vecí a kultúrneho dedičstva 

obecného zastupiteľstva Obce Smolenice 
 
 
Dátum konania: 16.1.2023 o 17:00 h. 
 
Miesto: Obecný úrad Smolenice  
 
Prítomní: Mgr. František Birošík, Gabriela Fančovičová, Ing. Eva Hajičková, Mgr. 
Ivana Janáčková, Ing. Peter Janiga, Mgr. Andrej Lančarič, Mgr. Dáša Lančaričová, a 
ThLic. PaedDr. PhDr. Ivana Štibraná, PhD. 
Prizvaní: Ing. Svetlana Petrovičová, starostka obce 
 
Zasadnutie viedla predsedníčka komisie sociálnych vecí a kultúrneho dedičstva (ďalej 
len „komisia“) ThLic. PaedDr. PhDr. Ivana Štibraná, PhD. 
  
Program: 
1. Otvorenie a predstavenie členov 
2. Múzeum Molpír 
3. Sociálna agenda 
4. Agenda obecných nájomných bytov 
5. Záver 
 
K bodu 1 
Predsedníčka privítala členov komisie a jednotlivo ich predstavila prítomným. 
 
K bodu 2 
Komisia sa zaoberala havarijným stavom strechy na budove tzv. starej fary, v ktorej 
sídli Múzeum Molpír. Objekt je majetkom Rímskokatolíckej cirkvi, ale vyše 20 rokov ho 
prenajíma Obci Smolenice na expozičné účely. Do objektu dlhodobo zateká, čím 
dochádza k postupnej degradácii krovu a následne muriva. Nájomca i vlastník sa tento 
stav snažili v období ostatných štyroch rokov riešiť, no kvôli viacerým okolnostiam 
doteraz neboli úspešní. S doterajším priebehom oboznámili prítomných E. Hajičková 
a F. Birošík. 
Komisia navrhuje: 

- prispieť k záchrane strechy a tým celej budovy, 
- vypracovať projekt opravy strechy (vlastník), 
- spolufinancovať opravu, vyčleniť z rozpočtu obce 30 000 €, 
- aktualizovať zmluvu o nájme. 

 
K bodu 3 
Pracovníčka obecného úradu A. Fričová, ktorá má vo svojej agende sociálne služby, 
oboznámila členov komisie s aktuálnou situáciou: 

- obec v roku 2022 prispela na pobyt v denných stacionároch dvom občanom 
obce, 

- obec zabezpečuje opatrovateľskú službu prostredníctvom neziskovej 
organizácie Seniorka v Trnave, 

- momentálne žijú v obci dve dospelé osoby, ktoré nemajú zabezpečené trvalé 
bývanie. 
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K bodu 4 
Obec spravuje obecné nájomné byty, ktorých agenda si vyžaduje stanovenie jasných 
podmienok a poradovník pre pridelenie bytu. Je nutné určiť presné pravidlá pri 
uhrádzaní bežných opráv v bytoch, aktualizovať úhradu za užívanie (nájomné) 
a poplatok do fondu opráv. 
 
K bodu 5 
Predsedníčka komisie poďakovala členom za účasť a zasadnutie ukončila. 
 
Zápisnica bola vyhotovená dňa 16. 1. 2023. 
 
Zapísala: Mgr. Adriana Fričová 
 


